
 Клубовима СТСВ 

 

О Б А В Е Ш Т Е Њ Е 

Поводом дописа Владимира Шишке 

Поштовани спортски пријатељи, чланови СТСВ, 

Будите спокојни, није се догодило ништа што се није могло очекивати од В.Ш. 

Наиме, В.Ш. умишља да баш од њега и његовог разумевања стварности зависи судбина 

стоног тениса у Војводини и Србији, што би, да није тужно, изазивало бес! Чињеницу да је 

ИО СТСС (чије је противстатутарно и противзаконито конституисање, између осталог, 

предмет судског спора који је у току и за који је заказано рочиште пред Првим основним 

судом у Београду) донео одлуку којом сам кажњен да 12 месеци не обављам никакву 

функцију у СТСС (делегат Скупштине СТСС, члан ИО СТСС, руководилац такмичења 

СТСС, врховни судија СТСС, селектор у СТСС, генерални секретар СТСС, спортски 

директор СТСС, дисциплински судија СТСС...), В.Ш. разуме тако да ја губим право да 

будем законски заступник СТСВ као легитимно изабрани председник што је, бирам речи, 

ноторна глупост!!! 

Изречена казна ИО СТСС се односи на моје обављање функције Председника СТСВ исто 

колико би се односила на моје евентуално чланство у веслачком спорту у БиХ!!! Када би 

В.Ш. био у праву тада би сваки председник било којег клуба, било који играч, било који 

тренер који самном дели став и јавно га изрекне могао доживети исту судбину  од стране 

В.Ш. и ИО СТСС.    

Допис који је члановима СТСВ упутио В.Ш. представља суманути покушај да на препад, 

служећи се наопаким тумачењима, лажима и измишљотинама, умишљајући да је богомдан 

да контролише и води стони тенис у Војводини, поново преузме СТСВ, при томе претећи 

да, ако тако не буде, следи катастрофа. Волео би В.Ш. да још неко време део буџета СТСВ 

вешто преусмерава тако да покрива трошкове својих клубова, савеза, спортских друштава 

и осталих удружења грађана које контролише. Управо због тога, већ дуго,  сматрам да нема 

веће катастрофе за војвођански стони тенис од В.Ш. И, наравно, сада, као председник 

СТСВ, немам намеру да му на било који начин олакшам реализацију такве његове намере, 

шта више, добар стојим, NO PASARAN!!! 

Дакле, сасвим одговорно, изражавам намеру да  будем законски заступник СТСВ све док 

имам подршку већине клубова чланова СТСВ чијом вољом сам и изабран за председника 

СТСВ. Кад изгубим њихово поверење отићи ћу сам. Опште је познато да је на свакој 

Скупштини поверење председнику на испиту. Ускоро следи, сасвим у складу са законом, 



Редовна Скупштина СТСВ која ће бити одржана у року који у свом допису прижељкује 

В.Ш. На тој седници ћу поднети извештај о раду у којем ћу аргументима доказати да 

канцеларија СТСВ ради одлично, да сви органи СТСВ раде у оквиру статута и потпуно 

законито, да је све планиране активности СТСВ извршио на најбољи могући начин, да ради 

потпуно легално, да при томе никоме није дужан, да покрајински секретаријат за спорт 

препознаје и поздравља такав модел рада.и да је у СТСВ све, апсолутно све, боље него кад 

је В.Ш. био председник и то је оно што тешко подноси. Задовољство свеукупним 

функционисањем СТСВ је тим веће зато што све то постижемо уз континуирано, скоро 

свакодневно ометање В.Ш. Последњи пример његовог разумевања како систем у стоном 

тенису у Србији треба да функционише представља чињеница да у предвиђеном року нису 

уплаћене таксе за прелазак играча који наступају у „његовим“ клубовима! Значи, за све 

остале постоје рокови али за В.Ш. не!!! 

На крају, у доброј вери да Скупштину СТСВ чине истински љубитељи стоног тениса који 

ће подржати мој рад позивам и В.Ш. са свих осам својих клубова, (догодине можда 

осамнаест?) да се на лицу места увери у то као и да изнесе аргументе, ако их има, зашто 

ради то што ради!  

   

Председник СТСВ 

Милан Станић 

 

 


